

2 To Go
人成行

4 天
Days

3 晚
Nights

日惹 JOGJAKARTA

PRIVATE



1. 檳城 - 日惹

(晚餐)

抵达日惹机场后，在导游亲切迎接下前往美丽的**普兰巴南寺庙**—它是印尼又一个世界著名的历史古迹，被联合国教科文组织列入世界文化贵产名录，是印尼最宏伟壮丽的印尼教寺庙。送往酒店入住休息。

1 Penang - Jogjakarta

(D)

Arrival at Yogyakarta airport, meet and greet by tour guide. Transfer to **Prambanan Temple** which is a ninth century Hindu Temple compound in Central Java, Indonesia, dedicated to Trimurti, the expression of God as the Creator (Brahma), the Sustainer (Vishnu) and the Destroyer (Shiva). Check in hotel.

2 日惹-喷熔岩之旅+婆罗浮屠

(早/午/晚餐)

早餐后，前往参观**熔岩之旅**—游览**省康科林甘村 (Cangkringan)**—印尼默拉皮火山再度发于11月2010年，大量火山灰弥漫周围地区。过后继续参观**火山博物馆**。午餐后前往参观**婆罗浮屠寺**是第九世纪的大乘佛教马格朗，中爪哇，印尼的丰碑由个三个圆形平台突破六方形平台突破六方形平台，并与2672浮雕板和504佛像装饰。一个主要的圆顶，在顶部平台的中心地带，周围是72佛陀舍利塔内穿孔坐在佛像。继续参观**Mendut寺**位于向东3公里从婆罗浮屠寺和**Pawan寺**。回到日惹市的途中可以停下购买甜萨拉克Pondoh称为蛇水果。午餐和晚餐将享用于当地餐馆。

2 Jogjakarta

(B/L/D)

After breakfast, pick up from your hotel and proceed to **Cangkringan** - a village in the slope of **Mt Merapi** that is totally destroyed after the last great eruption of Merapi in November 4th and 5th 2010. The hot cloud (pyroclastic flow) hit this village. During the last eruption Merapi has spewed more than 1 million cubic meter volcanic materials and covered this village including visit the **Museum Gunung Merapi** or **Merapi Volcano Museum** which was built by supporting cost of the Department of Energy, Mining and Natural Resources and opened at October 2009. Afterward visit **Borobudur Temple** and **Mendut & Pawon Temples**. Back to Yogyakarta city on the way can stop buy sweet Salak Pondoh known as snake fruit, Lunch and dinner at local restaurant.

3. 日惹城市之游

(早/午/晚餐)

早餐后，开始游览**苏丹宫殿**，学习更多的爪哇文化。再前往游览**萨利水宫**曾一度被称为水上城堡。继续游览**峇迪加工厂**和**歌德村**—称为“银器村”也是旧马塔兰王国的继承。前往**Kasongan村**和享受美丽的日落在**Parangtritis沙滩**。晚餐将享用于当地餐馆。

3 Jogjakarta

(B/L/D)

After breakfast, tour begin by visiting "**Sultanate Palace**" - the magnificent palace of Kraton of Yogyakarta. Proceed to **Tamansari/Watercastle**. Next visit **Traditional Batik Home Industry** and **Kotagede** well known as silversmith. Next, proceed to **Kasongan Village** and enjoy sunset view at **Parangtritis beach**. Dinner at local restaurant.

4. 日惹 - 檳城

(早餐)

早餐后，自由活动然后送往机场。

4 Jogjakarta - Penang

(B)

After breakfast at hotel, free at own leisure until time for transfer airport for your flight back home.

Currency: Ringgit Malaysia

Class	Hotel Name	4D3N Yogyakarta Package Per Person				Additional Night + Breakfast Per Pax Per Night			
		2-3 PAX	4-6 PAX	7-15 PAX	SGL SUPP	TWN	SGL	Extra Bed + ABF	Child No Bed + ABF
2*	Pop Hotel Gandekan / Zest Hotel	1020	920	870	260	85	160	85	60
3*	Tasneem Boutique / Tjokro Style	1030	930	880	270	90	165	90	75
3*	The 101 Tugu	1050	950	900	270	95	175	95	85
4*	Gallery Prawitoraman	1100	1000	950	310	110	200	110	95
4*	Ibis Style	1150	1050	990	370	130	250	130	100
4*	Novotel / Jogjakarta Plaza	1190	1090	1040	430	145	280	145	105
5*	Melia / Royal Ambarrukmo	1240	1140	1110	440	155	300	155	110
5*	Hyatt Regency Hotel	1360	1260	1220	570	190	370	190	125

Remarks

1. Minimum 02 person travel
2. Travelling Date : 01 JAN - 31 DEC 2016
3. Child with bed - 90%, Child no bed - 70% from Adult Twin Share Rate.
3. Tour guide under English Speaking. Mandarin Speaking Guide with surcharge: RM 100 /Guide/Day
4. Black Out Date Period: 05 JUL - 13 JULY 2016

PACKAGE INCLUDE : Sightseeing, Entrance Fee, Meals, Accommodation Tipping for Tour Guide and Driver
Tour Based on PRIVATE

PACKAGE EXCLUDE : Air Fare & Airport Tax, Travel Insurance, Any Peak Season Surcharge & Optional Tours.
Mandarin Speaking Guide Surcharge

東泰旅游有限公司 Tel: 04-390 9988

REGIONAL TRAVEL & TOURS SDN BHD

G1 Jalan Kurau, Taman Chai Leng, 13700 Perai, KPL/LLN: 1008
Butterworth Penang, Malaysia

Fax: 04-397 1988

*The above Itinerary is only for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local Requirements.